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Protokoll från extra föreningsstämma lördag den 25 maj 2024, kl. 09.30.
Plats: Anslagstavlan, garageplan 3 Gråhundsvägen

1. Stämmans öppnande
Styrelseordföranden Stefan Nordin hälsade de 19 närvarande stämmodeltagarna (16 enskilda
fastigheter} välkomna och förklarade stämmomötet öppnat.

2. Val av ordförande för stämman
Till ordförande för stämman valdes Stefan Nordin.

3. Val av sekreterare för stämman
Till sekreterare valdes Ulrika Strid.

4. Val av två justerare
Till justera re utsågs Carin Bergfeldt, Ghv 112 och Bengt Samuelsson, Ghv 132.

5. Fråga om stämman blivit behörigen utlyst
Stämman förklarades vara behörigen utlyst.

6. Fastställande av dagordningen
Förslaget till dagordning godkändes.

7. Val av styrelsesuppleant
Bakgrund: Vid föreningens ordinarie årsstämma den 23 april 2024 fastställdes att styrelsen
ska bestå av 6 ledamöter och 2 suppleanter. Val genomfördes till samtliga poster. Det har
dock visat sig att en av de valda suppleanterna inte haft för avsikt att kandidera och har
därmed avsagt sig uppdraget. Föreningen behöver därför utse ny styrelsesuppleant.

Karin Ahlberg, Ghv 192, utsågs till suppleant. Nyval ett år.
8. Anmälan om tid och plats då stämmoprotokollet hålls tillgängligt

Protokollet återfinns på samfällighetens webbsida senast fredag den 21 juni.
9. Övriga frågor

Information om Postnords krav på att alla fastighetsägare i samfälligheten installerar
nya postlådor
Ordföranden har träffat övriga ordföranden i Norra Sköndals samfälligheter för att utbyta
erfarenheter och lösningar. Ex. har en samfällighet träffat Postnord för att diskutera
placeringen av postlådorna.
I grunden är frågan varje enskild fastighetsägares ansvar. För en smidig hantering och för
att få ned kostnaderna är en möjlig lösning att alla fastighetsägare skriver en fullmakt till
styrelsen om att hantera ärendet, även om installation bekostas av varje enskild
fastighetsägare.
Eventuellt behöver vi upprätta upplåtelseavtal mellan samfälligheten och
fastighetsägarna för att postlådorna ska kunna installeras på samfällighetens mark.
Styrelsen återkommer i frågan.

10. Stämmans avslutande
Ordförande tackade de närvarande medlemmarna för visat intresse och avslutade stämman.
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